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Generalforsamling i Andelsboligforeningen Kirsebnrhaven

Tir*dog den 3I. mnrh 2009* kl. 19.00

t . Valg af dirigent
Mogens Vy'erdo, 17, blev valgt

Valg af referent
Gitte Nielsen, 25, blev valgt

Dirigenten konstaterede hercfter, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. Der var mradt
16 sternmeberettigedo samt afgivet I fuldnagt * 17 stemmer

Bestyrelsens beretning
Formanden forelagde bestyrelsens beretuing, der blev godkendt uden bemerhiinger.

Reviderct &rsrcgnskab ?008, semt forslag til vendiansrttelse forelaegges til godkendelse.
Regnskab omdelt ca. l0 dage for generalforsamlingen.
Regnskabet lrlev gennemg&et af kasserer Peter Rasmussen, der herefter blev godkendt uden
bemwrkninger.

Forslag til budget 2009 forelngges til gedkendelse, herunder fastsmttelse af kontingent.
Budgetforslag 2009 gennemg&et af kasserer. Bestyrelsen foreslAr unnclret boligaftift samt
fcllesudgifter. I)ette blev godkendt af generalforsamlingen.
Valg til bestyrelse:
Valg af formand for 2 &r. (Tove Karn modtager ikke genvalg)
Valg af bestyrelsesrnedlenr for 2 Ar (Gitte Nielsen rnodtager ikke genvalg)

Svend Cluistensen, 5, stillede sig til r$dighed som formand for Andelsboligforeningen, og blev
herefter valgt med folgende stemmefordeling: tr6 stemte for 1 undlod at stemme.

Som ng bestyrelsesmedlem blev Svend Aage Pedersen, 11, valgt.

I stedet for Svend Christensen, der blev valgt som f,ormand, r,algtes for I fu Cort
Kirkegaard,45, som nyt bestyrelsesmedlem.
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7. Valg ef 2 suppleanter (Svend Aage Pedersen og Cort Kirkegaard er villige til genvalg)

Som 1. Suppleant hlev ConniE Werdo , 17, valgt.
Som 2. Suppleaut hlev Tove Karn, 3, valgt.

8. Valg af revisor
Efter iudstilling fra k&ssereren, blev det besluttet at fbrtsette med F'under.

9. Indkomne fbrslag. Farslelg.:l_e:Lg4sk+s bplqrydlet p& ge_USraltorsamlingq-l:.kgl.-u_gf_e-
fomq nd e n i h e ryle s w eil Ad€sg;?lt
Der var ikke inclkommet forslag.

I 0. Eventuelt Eventuelt
Efter opfordring fia arvingeme til nr. 13, diskuterede forsamlingen kravet om, at cter ikke mA
vare hjenrm*boende born i boligerne. I)enne opfonlring var kommet, ioreli aruingernc havcle
hatt ejendorrunen til salg siden oktokr, uden at ki,tnne f& solgt.
Forsamlingen var enige om, at den lange salgstid skyldes den meget presseomLrlte finanskrise,
sanrt at boligen var den storste i foreningen, og dermed vasentlig dyrere i boligafuift, hvilket
naturligt spillede ind, hvis eventuelle ksbere kun havde folkepensicn som indtngt.
Forsamlingen 6$shede ikke for nuvmmde 0t endrc de tinglyste besternrnelser for opn&else af
bolig i Kirsebaerhaven.

Svend Christensen aftluttede generalforsamliugen rned en tak til T'<rve for bl.a. den gode
velkornst han og fnren havde f&et stim nye andelshavere' samt den store inclsats og det gode
sarnarbejde i bestyrclsen,

Mogensh'up, den 03. maj 2009
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Tove Kam, fonnand
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Peter Rasmussenr kasserer

Nielsen. bestmedl.


